
ORDRE DEL DIA:
1º-Grau assoliment darrera acta.
2º-Punts a tractar amb el nou equip municipal. (Pla anual 2012)
3º-Precs i preguntes

Biniaraix, 27 d'octubre  de 2011

ACTA REUNIÓ DE BARRIADA BINIARAIX

S’inicia a les 20.00 hores,amb l'assistència per part de l'ajuntament del Regidor de 
Medi Ambient,Joan Ruiz, l'AODL, Marta Mercadal,i dos dels representant del òrgan 
de govern del Fòrum,Miquel Puigròs i Crispina Samper.
Relació dels assistents:

• Pere Antoni Frontera
• Mª Concepció Cortés Mayol
• José Soler Trias
• Pep Oliver
• Rosa Mesquida
• Pere Vinc
• Ramon Arbona
• Santi Marqués
• Carlos Zayas
• Francisca Bordoy
• Aina Amer Mateu
• Sandy Heminqay

AODL dóna la benvinguda a tots els assistents i agraeix l’assistència,s'aprofita per 
explicar que aquestes reunions surten per tractar sa problemàtica d'una barriada en 
concret i apropar els problemes dels veïnats a la política municipal,que es fòrum no te 
color polític però sí suport per part de s'actual consistori,per poder dur a terme aquests 
fòrums de participació que més endavant es traduiran en la elaboració de un pla anual 
que  recollirà  mitjançant  una  votació  aquelles  accions  que  el  poble  considera 
prioritàries. Un assistent demana si s'aodl es polític i se li explica que no que sempre 
es un funcionari que en aquest cas s'integra dins sa regidoria de Medi Ambient i que 
entre altres coses s'encarrega de fer ses tasques administratives de AL21.
S'informa que sa reunió general tindrà lloc a mitjans desembre a Sóller,casi  segur 
damunt el 15 de desembre.
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-es comença parlant des tema aparcament ,esta clar que no s'ha fet ni aquest any,ni la 
passada  legislatura,ni  hi  ha  voluntat  de  fer  res,  inclús  se'ls  va  arribar  a  dir  que 
cerquessin ells un solar
-en quan a sa neteja viaria es una vergonya que el servei de neteja només hagi pujat 
per ses festes i que desprès mai s'ha sabut res mes,esta tot ple de fulles que a més fan 
que quedin tapades totes ses ralles de prohibit aparcar pintades al terra.

-en quant al local fa 4 anys que hauria de ser una cosa immediata,però el que va 
començar  per  una  gotera  no  arreglada  ara  ha  acabat  en  un  edifici  que  es  cau,es 
demana per via urgent una reparació,al menys que vagi sa brigada i posi un plàstic i 
dos puntals per tal d'evitar que sa cosa vagi a més.
Sa taulada exigeix una reparació i sa gent pregunta que fa sa brigada? Quines funcions 
té? 
-s'ha  de  fer  un  escrit  al  bisbat  per  tema  del  campanar  que  també  esta  a  punt  de 
caure,per això es demana que l'ajuntament faci s'escrit.

-AODL explica  el  que  va  passar  amb sa  subvenció  Leader,efectivament  es  varen 
presentar dos projectes per sa reforma de s'escola de Biniaraix i per sa reforma d'es 
marge,finalment es va concedir sa d'es casal però el % era d'un 60% el que va fer que 
s'anterior  consistori  renunciés,va  esperar  fins  el  final  a  renunciar  esperant  que 
qualque municipi més que havia obtingut sa mateixa subvenció renunciés i així poder 
elevar el seu %.

-es queixen que Biniaraix es es “cagadero” de tot Sóller,se gent ve a amollar els cans i 
a més venen a sa bossa només per figurar però no recullen els excrements,a més s'ha 
d'afegir els dels cavalls.

-empedrat plaça,esta mal fet,a més de que varen fer una neteja amb aigua a pressió i 
varen botar ses juntes

-Camí d'es Murtarà esta fet un crist

-dos miralls romputs a can Fanaset i L'Horta
-hort  abandonat  a  Sa  Creu  (Can  Det)  esta  ple  de  residus,escombraries,cotxos 
abandonats...es proposa fer un parking gratuït per sa gent.

-sa volta esta per terra. (Demanar Joan)

-queixa de els porxos que es converteixen en segona residencia i sa contaminació de 
ses  fonts  per  tema  dels  pous  negres.  En  Joan  explica  que  va  anar  a  Recursos 
Hídrics,com esta sa normativa i que esta pendent de fer actuacions .

Un altre  tema  es  el  de  ses  contribucions,de  com s'ha  arribat  al  absurs  de que un 
propietari  pagui tant per un hort,es una incongruència que zones d'horts paguin com 
urbà.
S'hauria de fer un canvi de planejament.

Sa gent esta d'acord en amb s'actualització però es absurd pujades tan importants.
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-demanen quan s'obrirà Sa Calatrava
-demanen que quan s'aprovin es pressupostos mirar d'incloure una partida per arreglar 
el casal.

-es debat es tema del sentit circulatori de Biniaraix, hi ha qui proposa convertir-ho a 
sentit únic

-Na Rosa demana que es posin unes bandes al Camí Horta  de Biniaraix donat que els 
vehicles van a molta velocitat.
 
-Pere Antoni parla de sa formiga blanca s'hauria de dur qualque acció per extermini.

El que queda molt patent a sa reunió i amb unanimitat total es sa necessitat de fer una 
actuació immediata damunt es casal.

Sense mes assumptes a tractar,es dona per acabada sa  reunió deixant constància  del 
compromís del batle per  treballar els assumptes que s'han constatat. 

Al acabament de sa reunió es Regidor constata s'estat ruïnós del casal.

Fi de la sessió a les 21:10h
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